
Olot aparca la pol�mica i tornar� a programar el correbou

durant el Tura

El ple va mantenir un debat cur t, en el qual el grup de Plataforma per

Catalunya va demanar fer m�s sessions

Una imatge de les persecucions que van tenir lloc al

correbou de les Festes del Tura de l«any passat.

OLOT | X.V.

L'Ajuntament d'Olot ha acordat la celebraci� del correbou de les

Festes del Tura del 2013. En un dels darrers plens, Mar Roca

(regidora de Festes per CiU) va anunciar: "Els Serveis Territorials

del Joc i de l'Espectacle de Governaci� a Girona ens obliga a

comunicar amb un acord la celebraci� del correbou". L'acord va

comen�ar un debat, en el qual cada any els diferents grups exposen la seva posici� en un dels actes m�s

concorreguts, per� tamb� amb m�s opositors de les festes.

El grup amb m�s representaci� a l'oposici�, el PSC, va tenir una intervenci� molt cur ta. "Com cada any, hi

votarem a favor" va indicar Josep Guix (por taveu socialista). "Sense comentaris", va tancar per tal d'evitar entrar

en un debat sempre molt sensible.

En canvi el por taveu de Plataforma per Catalunya, Ignasi Mulleras, va tenir una intervenci� molt m�s extensa. En

la l�nia del seu par tit es va mostrar a favor dels actes tradicionals i va indicar que en el seu criteri els correbous

tenen m�s de mil anys. L'altre factor comentat per Mulleras va ser l'�xit. En els darrers dos anys el correbou ha

ompler t la pla�a de toros d'Olot, en la qual caben unes 2.500 persones. A par tir del nombre d'assistents va

demanar que l'Ajuntament deixi fer dues sessions de correbou.

La idea dels correbous d'ERC ha estat repetida al ple en cada acord, per� tot i aix�, Pere G�mez (por taveu

republic�) s'hi va refermar.: "Com cada any insistir en la nostra posici� contr�ria al correbou -va indicar-. Pensem

que no �s un acte adequat per les festes del Tura i -va afegir-, hi votarem en contra".

La intervenci� de J�lia Sala del PPC va retornar al ple uns debats que es van acabar amb la prohibici� de les

curses de braus per par t del Parlament i amb la sent�ncia favorable a l'Ajuntament en el litigi amb els accionistes

per la propietat de la pla�a. Sala va dir: "penso que �s una ll�stima -va precisar-, que no s'hi pugui fer la cursa de

braus". Es va mostrar favorable al correbou i va demanar que "es prenguin les mesures de responsabilitat

per tinents amb l'asseguran�a de responsabilitat civil, la qual conf io que no s'hagi de fer servir. Va animar la

Penya Taurina a tirar endavant el correbou.

El correbou havia estat un temps sense fer-se per causa de les obres de l'Arxiu. Un cop acabades, es van tornar

a fer el 2011 i el 2012. Al 201o, la Penya Taurina va proposar fer-lo en una pla�a m�bil, per� l'Ajuntament s'hi va

negar.
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